



**Hong Kong International Diamond, Gem & Pearl Show**  
香港國際鑽石、寶石及珍珠展



**Hong Kong International Jewellery Show**  
香港國際珠寶展

## **Fairs Rescheduling Announcement** 展覽改期通告

The safety of exhibitors and buyers has always been a priority for the HKTDC. In line with the measures taken by the Hong Kong SAR Government against the spread of the novel coronavirus, and after consultation with representatives of the jewellery industry, the HKTDC **will reschedule its HKTDC Hong Kong International Diamond, Gem & Pearl Show 2020** (originally scheduled for 2-6 March) and the **HKTDC Hong Kong International Jewellery Show 2020** (originally scheduled for 4-8 March) to **18-21 May 2020**. The twin shows will be concurrently held at the **AsiaWorld-Expo**.

The HKTDC will monitor the situation closely and will provide details of the rescheduling arrangements to exhibitors and buyers. For enquiries, please call the HKTDC customer service hotline at (852) 1830 668.

香港貿發局一直以參展商及買家的安全為首要考慮，並配合香港特區政府現正實施的一系列新型冠狀病毒防疫措施，經與業界磋商，原定於三月二至六日舉行的「香港貿發局香港國際鑽石、寶石及珍珠展 2020」，以及原定於三月四至八日舉行的「香港貿發局香港國際珠寶展 2020」，將改為二零二零年五月十八至二十一日同期於亞洲國際博覽館舉行。

香港貿發局會密切注意形勢，將因應實際情況，適時向參展商及買家公佈具體安排。如有查詢，請致電香港貿發局客戶服務專線：(852) 1830 668。